
Warszawa, 2017-08-17

Piotr Misiło

minister cyfryzacji

Zapytanie nr 3949

Zapytanie w sprawie wydatków dokonywanych z użyciem 
służbowych kart płatniczych i kredytowych przez 
przedstawicieli Ministerstwa Cyfryzacji

Szanowna Pani Minister ,

W kampanii wyborczej PiS obiecywał „tanie państwo”. Miało to dotyczyć również wyważonego 
obchodzenia się z publicznymi pieniędzmi przez urzędników. W związku z  tym zwracam się z 
następującymi pytaniami:

Jaka jest liczba służbowych kart płatniczych i kredytowych w podległym Pani resorcie.
Jaka jest wielkości wydatków, które miały miejsce w 2016 roku oraz w okresie od stycznia 
do końca czerwca 2017 r. z wykorzystaniem elektronicznych instrumentów płatniczych, 
dokonanych przez poszczególnych dysponentów służbowych kart płatniczych i  
kredytowych w podległym resorcie. Proszę o wskazanie kwoty wydanej w całym 2016 
roku oraz w okresie 01.01.2017 do 30.06.2017 wraz ze wskazaniem dysponenta karty.

Z poważaniem,

Piotr Misiło


